

2025华东进出口商品交易会 | 中国上海华交会

产品名称	2025华东进出口商品交易会 中国上海华交会
公司名称	展会咨询 SMEXPO
价格	.00/件
规格参数	展会信息:2025第33届中国华东进出口商品交易会 展会地址:上海新国际博览中心 展会时间:2024年03月01-04日
公司地址	浦东新区(详细请咨询客服)
联系电话	13482081506 13482081506

产品详情

THE 33 EAST CHINA FAIR 2025 SHANGHAI

第33届华东进出口商品交易会(2025上海)

时间：2025年3月1-4日 March 1-4

地址：Shanghai New International Expo Centre (SNIEC)

No.2345 Longyang Road, Pudong, Shanghai, China

上海新国际博览中心 上海市浦东新区龙阳路2345号

THE 32 EAST CHINA FAIR 2024 SHANGHAI

第32届华东进出口商品交易会(2024上海)

时间：2024年3月1-4日 March 1-4

地址：Shanghai New International Expo Centre (SNIEC)

No.2345 Longyang Road, Pudong, Shanghai, China

上海新国际博览中心 上海市浦东新区龙阳路2345号

— Supporter —

Ministry of Commerce of the People's Republic of China

— Hosts —

Shanghai Municipal Commission of Commerce Department of Commerce of Jiangsu Province Department of Commerce of Zhejiang Province

Bureau of Commerce of Anhui Province

Department of Commerce of Fujian Province Department of Commerce of Jiangxi Province Department of Commerce of Shandong Province

Nanjing Municipal Bureau of Commerce

Ningbo Municipal Commission of Commerce

— Organizers —

DLG Exhibition & Events Corporation Limited

Shanghai International Trade Promotion Co., Ltd.

Shanghai East China Fair Co., Ltd.

—— 支持单位 ——

中华人民共和国商务部

—— 主办单位 ——

上海市商务委

江苏省商务厅

浙江省商务厅

安徽省商务厅

福建省商务厅

江西省商务厅

山东省商务厅

南京市商务局

宁波市商务局

—— 承办单位 ——

东浩兰生会展集团

上海外经贸商务展览有限公司

上海华交会展经营服务有限公司

East China Fair (ECF), supported by the Ministry of Commerce of the People's Republic of China and co-sponsored by nine local commerce departments of Shanghai, Jiangsu, Zhejiang, Anhui, Fujian, Jiangxi, Shandong, Nanjing and Ningbo, was founded in 1991. It is a B2B trade fair focusing on light industry and textile. ECF is one of the largest regional trade fairs in China with the most traders, great variety of exhibits and the most onsite deals.

华东进出口商品交易会（简称“华交会”）由中华人民共和国商务部支持，上海市、江苏省、浙江省、安徽省、福建省、江西省、山东省、南京市、宁波市等9省市商务部门联合主办，创办于1991年，是专注轻工和纺织的B2B经贸展会。华交会是**中国规模*大、客商*多、辐射面*广、成交额*高**的区域性国际经贸盛会之一。

The 32nd ECF will be held from March 1st to 4th, 2024 at the Shanghai New International Expo Centre, with an exhibition area of 125000 square meters, approximately 4000 standard booths, 4 professional sub exhibitions, and 2 professional exhibition areas: Clothing and Apparel Exhibition, Textile Fabric Exhibition, Household Products Exhibition, Decorative Gift Exhibition, Overseas Exhibition Area, and Cross border E-commerce Exhibition Area. There are about 3000 participating enterprises. The overseas exhibitors come from countries and regions such as Japan, South Korea, Pakistan, Nepal, New Zealand, Lithuania, Czech Republic, South Africa, etc.

第32届华交会将于2024年3月1日至4日在上海新国际博览中心举行，展览面积达12.5万平方米，设标准展位约4000个，设4个**子展和2个**展区：服装服饰展、纺织面料展、家庭用品展、装饰礼品展、境外展区和跨境电商展区，参展企业约3000家。其中境外展商分别来自日本、韩国、巴基斯坦、尼泊尔、新西兰、立陶宛、捷克、南非等国家和地区。

Clothing and Apparel Exhibition服装服饰展

Fashion ready to wear exhibition area, clothing fabrics and accessories exhibition area

时尚成衣展区，服装面料及配件展区

Textile Fabric Exhibition纺织面料展

Exhibition area for household textile products and textile raw materials and accessories

家用纺织品成品展区、纺织原料辅料展区

Decorative Gift Exhibition装饰礼品展

Cultural and tourism leisure exhibition area, home decoration and gift exhibition area

文体及旅游休闲展区、家居装饰品及礼品展区

Houseware Fair家庭用品展

Kitchen and bathroom exhibition area, daily consumer goods exhibition area, household appliances and electronics exhibition area

餐厨卫浴展区、日用消费品展区、家电电子展区

Overseas exhibition area and cross-border e-commerce exhibition area境外展区、跨境电商展区

Import exhibition area and cross-border e-commerce exhibition area

进口展区、跨境电商展区

WHY

One of the largest regional trade fairs in China with the most traders, great variety of exhibits and the most onsite deals.

中国规模*大、客商*多、辐射面*广、成交额*高的区域性国际经贸盛会之一。

Government Sponsored Authoritative Reliable

政府主办 quanwei可靠

Nearly 3000+ High-quality exhibitors focusing on Light Industry and Garment Textile

近 3000 家专注轻工和服纺的优质参展企业